
Protokół Nr  12/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  28. maja  2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na X Sesję Rady Miejskiej: 

a) w sprawie zabezpieczenia pożyczek na sfinansowanie wkładu własnego Spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w 
Białogardzie uczestniczącej w projekcie „Zintegrowana Gospodarka Wodno-
Ściekowa w Dorzeczu Parsęty”, finansowanym z Funduszu Spójności (B), 

b) w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty (I). 
c) w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrot kosztów podróży służbowych 

(H). 
3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1630 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 Komisja przegłosowała wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 
współpracy z miastem CARACAL w Republice Rumunii – druk K: za–9 (jednogłośnie). 

Porządek posiedzenia, który został przyjęty:  za-10 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie zabezpieczenia pożyczek na sfinansowanie wkładu własnego Spółki z 

ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w 
Białogardzie uczestniczącej w projekcie „Zintegrowana Gospodarka Wodno-Ściekowa w 
Dorzeczu Parsęty”, finansowanym z Funduszu Spójności - druk B, 

Przedstawił: Z-ca Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał  kiedy się rozpoczną prace i kiedy planuje się zakończenie? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że rozpoczęcie nastąpi w sierpniu 2007, a zakończenie w 

2009 roku. Pierwszy kontrakt został rozstrzygnięty. 
 
Komisja przegłosowała: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
b) w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty – druk I. 
Przedstawił:  Z-ca Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
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St.Hatłas – pytał co było powodem, że Świdwin wystąpił? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że była uchwała Rady Miasta Świdwina w tej sprawie. 
J.Leszczyk – pytał czy z pozostałych członków jest też taka gmina, która nie uczestniczy w 

projekcie? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że  Mig Czaplinek, my też nie uczestniczymy. 
 
Komisja przegłosowała projekt: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
d) w sprawie współpracy z miastem CARACAL w Republice Rumunii – druk K, 
 Przedstawił: Z-ca Burmistrza 
 
Komisja przegłosowała: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
 
c) w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrot kosztów podróży służbowych – 

druk H, 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Statutowej 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – opowiedział się przeciw komputerom. Radny uważa, że jest  zbyt duża 

różnica w dietach. Ponadto zgłosił  wniosek o następujący wskaźnik diet w § 2: 
150% dla przewodniczącego 
120% dla wiceprzewodniczącego, przewodniczącego komisji 
100% dla radnego. 

St.Hatłas – stwierdził, że zgadza się z wnioskiem. Radny uważa, że poczta elektroniczna to nie 
internet.  
B.Stanczewski – proponował wykreślić w § 5 - 20 %. 
W.Czurko – powiedział, że nie będzie głosowała „za”, lecz „wstrzyma się”. 
BStanczewski – uważa,  że nie ma takich pieniędzy w Biurze Rady na ten cel. 
K.D-Mostek – uważa, że każdy ma inny sposób zapoznawania się z materiałami. 
St.Purol – zapewniał, że droga elektroniczna stwarza większe możliwości. 
 
Komisja przegłosowała zgłoszone zmiany w § 2: 
150, 120, 120,100 
Przegłosowano:  za-6, przeciw-1, wstrzymało się-2. Wniosek przeszedł. 
 
Wykreślić w § 5 – 20%: za-5, przeciw-2, wstrzymało się-2. Wniosek przeszedł. 
 
 
Ad 3, 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1740 

zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: M.Z. 
 

 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
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